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Rada Miejska w Krobi 
 
                                                       ProtokóB nr LXII/2023 
 
LXII Sesja w dniu 9 sierpnia 2023 r. 
Obrady rozpocz�to 9 sierpnia 2023 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 15:58. 
Sesji przewodniczyB Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.                                                 
W posiedzeniu wzi�Bo udziaB 15 radnych. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LXII sesji Rady Miejskiej w Krobi zwoBanej 
tym  razem w trybie sesji nadzwyczajnej. 4 sierpnia do biura Rady wpBynąB wniosek ze 
strony Pana Burmistrza o zwoBanie sesji w dniu dzisiejszym, w związku z konieczno\cią 
podj�cia uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy na rok 2023. Na 
dzisiejszej sesji witam Pana Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami. Witam Państwa 
Radnych. Witam oczywi\cie tak}e wszystkie osoby, które zdecydowaBy si� \ledzić 
nasze obrady w Internecie.  
Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy GaB�zewski 
4. SBawomir Gembiak 
5. Maciej Jakubczak 
6. Grzegorz Jesiak 
7. Patrycja KapaBa 
8. Jan MikoBajczak 
9. Roman Olejniczak 
10. Izabela PazoBa 
11. Krzysztof Perdon 
12. Genowefa SkrobaBa 
13. Renata Szulc 
14. Marian Toporowicz 
15. Leszek WBodarczyk 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli :  
1.   Aukasz Kubiak - Burmistrz Krobi  
2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy      
3.   Katarzyna Szablewska – Sekretarz Gminy                                                                                       
4.   Zaproszeni go\cie. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad: 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecno\ci radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie trybu i sposobu powoBywania                                       

i  odwoBywania czBonków ZespoBu Interdyscyplinarnego ds. PrzeciwdziaBania 
Przemocy Domowej w Gminie Krobia. 

        4.  Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zamiaru poBączenia samorządowych 
instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa 
Bzd�gi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną 
samorządową instytucj� kultury. 
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        5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy  w sprawie  zmiany UchwaBy  Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031. 

        6.  Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy  
Krobia na rok 2023. 

        7.  Wolne gBosy i wnioski. 
        8.  Zakończenie.    
Czy kto\ z Państwa chciaBby wnie\ć jakie\ zmiany do proponowanego porządku obrad? 
Nie widz� zgBoszeń. W związku z tym przechodzimy do realizacji porządku. 
Stwierdzam, }e w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych w związku z tym sesja jest 
wBadna podejmować uchwaBy.  
                            
3. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie trybu i sposobu powoBywania                                  
i odwoBywania czBonków ZespoBu Interdyscyplinarnego ds. PrzeciwdziaBania 
Przemocy Domowej w Gminie Krobia. 
Kierownik MGOPS Edyta Rokicka:  
Szanowni Państwo. Przedstawiam Państwu projekt uchwaBy dotyczący trybu i sposobu 
powoBywania i odwoBywania czBonków zespoBu interdyscyplinarnego do spraw 
przeciwdziaBania przemocy domowej w gminie Krobia. Dlaczego musimy zmienić 
uchwaB� z roku 2018. Otó} 22 czerwca tego roku wyszBa nowelizacja ustawy dotyczącej 
przemocy. Nowa ustawa, gBówną rzecz, którą zmieniono w tej ustawie to nazewnictwo, 
przemoc w rodzinie zastąpiono nazwą przemocą domową. Tak}e ta du}a zmiana te} 
dotyczy tego, dlatego teraz mamy zespóB interdyscyplinarny do spraw  przeciwdziaBania 
przemocy domowej, a nie te} przemocy w rodzinie, tak jak byBo do tej pory. Oprócz tego 
Burmistrz musi powoBać nowych czBonków zespoBu interdyscyplinarnego, poniewa} jak 
gdyby tamte zespoBy interdyscyplinarne, które do tej pory dziaBaBy zostaBy odwoBane z 
mocy ustawy, dlatego te} ta uchwaBa jest zasadna, }eby Burmistrz mógB nawiązać 
porozumienia, zawrzeć wspóBprac� z nowymi osobami, które miaByby zasią\ć wBa\nie                
w zespole interdyscyplinarnym. I jeszcze jedna zmiana, która dotyczy te} tej nowej, 
znowelizowanej ustawy, to rada gminy aktualnie nie b�dzie ju} okre\lać w tej uchwale 
szczegóBowych warunków funkcjonowania zespoBów interdyscyplinarnych, tylko takie 
szczegóBowe warunki funkcjonowania i dziaBania w zespoBach b�dzie ju} okre\laB sam 
zespóB interdyscyplinarny, który zostanie powoBany wBa\nie przez Burmistrza, dzi�ki tej 
uchwale. Tak}e drodzy Państwo tyle w skrócie odno\nie tej uchwaBy. W sumie nakBada 
na nas obowiązek zmiana ustawy, która weszBa w }ycie 22 czerwca 2023 roku i mamy 
na to 3 miesiące }eby zmienić tamte przepisy, które obowiązywaBy do tej pory. Dzi�kuj�. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Czy to\ z Państwa Radnych ma pytania dotyczące projektu uchwaBy? 
Tak prosz� bardzo Radna Genowefa SkrobaBa. 
Radna Genowefa SkrobaBa. 
Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu. Szanowni Państwo. ChciaBam zapytać tylko 
Pani Kierownik ilu czBonków wchodzi w skBad tego zespoBu interdyscyplinarnego? I to są 
przedstawiciele ró}nych grup spoBecznych, jak to wygląda? 
Kierownik MGOPS Edyta Rokicka:  
To znaczy nie ma tutaj jakie\ okre\lonej liczby, nie ma jakiej\ zamkni�tej liczby osób, 
która powinna wchodzić w skBad zespoBu interdyscyplinarnego. To są przedstawiciele 
jak sBusznie Pani zauwa}yBa przedstawiciele wszystkich organizacji, instytucji, które 
gdzie\ tam na co dzień zajmują si� szerokorozumianą polityką spoBeczną, pomocą, 
pomocą rodzinie. Tak}e są to czBonkowie i sądów, prokuratury, sBu}by zdrowia, pomocy 
spoBecznej, ró}nych stowarzyszeń, które gdzie\ te} na co dzień zajmują si� dziećmi i 
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rodzinami. Aczkolwiek no nie ka}dy jest ch�tny, }eby gdzie\ tam w takim zespole wziąć 
udziaB. Wi�c na razie b�dziemy wysyBać ogBoszenia do wszystkich kierowników, 
dyrektorów tych organizacji z pro\bą o wytypowanie wBa\nie tych osób.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Radny Perdon. Prosz� bardzo. 
Radny Krzysztof Perdon: 
Panie Burmistrzu. Pani Kierownik. Ja chciaBbym zapytać, podpisuje Pan porozumienie   
z podmiotami. Jakie elementy są zawarte w tym porozumieniu, jakie kwestie to 
porozumienie reguluje? 
Kierownik MGOPS Edyta Rokicka:  
Porozumienie, które b�dzie podpisywaB Pan Burmistrz z tymi podmiotami na pewno 
przede wszystkim b�dzie okre\laBo zasady funkcjonowania tych zespoBów 
interdyscyplinarnych. B�dzie te} mobilizowaBo czBonków tych zespoBów do aktywnego 
na pewno uczestnictwa w tych grupach pomocowych, tych grupach diagnostycznych. 
No te} b�dzie gBównie ta mobilizacja, chodzi o to, }eby takie comiesi�czne spotkania 
tych grup, tych zespoBów interdyscyplinarnych. Na pewno wymóg szkoleń, podnoszenia 
kwalifikacji, interesowania si� przemocą, która teraz zostaBa bardzo nagBo\niona tą 
ustawą, }e tak powiem „Kamilka”.  Tak}e gBównie obowiązek aktywnego uczestnictwa       
w tych zespoBach, w tych posiedzeniach.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Nie widz� zgBoszeń. Zamykam dyskusj�. Dzi�kuj� Panie Kierownik              
za przedstawienie tre\ci uchwaBy. 
GBosowano UchwaBę Nr LXII/520/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 sierpnia 
2023 r. w sprawie: trybu i sposobu powoBywania i odwoBywania czBonków ZespoBu 
Interdyscyplinarnego ds. PrzeciwdziaBania Przemocy Domowej w Gminie Krobia. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zamiaru poBączenia samorządowych 
instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa 
Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną 
samorządową instytucję kultury. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
Dzi�kuj� bardzo. Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. 
PrzedkBadamy doskonale Państwu znaną ju} uchwaB� w sprawie zamiaru poBączenia 
samorządowych instytucji kultury Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana                        
z Domachowa Bzd�gi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną 
samorządową instytucj� kultury. U podstaw tej inicjatywy uchwaBy inicjacyjnej 
podejmowanej przez Rad� po raz kolejny le}y ustawa o organizowaniu i prowadzeniu 
dziaBań kulturalnej, która zakBada, tak jak ustawa o bibliotekach, }e mo}na poBączyć 
instytucje kultury pod warunkiem tego, }e nie nastąpi }aden uszczerbek dla }adnej                      
z tej instytucji. Znajdujemy si� drodzy Państwo w obiekcie biblioteki dzisiaj, natomiast 
naszym zamysBem jest to, }eby w celu jeszcze lepszego i efektywniejszego 
wykonywania zadań, które są naBo}one  na gmin� ustawami, które wcze\niej 
wymieniBam, a sBu}ą zaspokajaniu potrzeb wspólnoty samorządowej, nas, naszych 
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mieszkańców w sferze kultury, szeroko poj�tej, zmierzające te} do uproszczenia 
pewnych procedur i uBatwienia nam zarządzania tą instytucją jako jedną caBo\cią, 
przekBadamy po raz kolejny stosowną uchwaB�, wierząc, }e tym razem proces 
poBączenia w wyniku, którego powstanie Gminna jednostka organizacyjna dziaBająca                  
w formie samorządowej instytucji kultury pod nazwą Biblioteka i Centrum Kultury, 
Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzd�gi w Krobi z siedzibą w Krobi przy ulicy 
Sportowej, Gdzie teraz jeste\my zostanie zakończona sukcesem. Macie przed 
osobową tą uchwaB� zgodnie, z którą mamy obowiązek po jej podj�ciu przekazać ją                 
do Krajowej Rady Bibliotecznej oraz  Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej w Poznaniu 
celem zaopiniowania i przekazaniu jej Ministrowi Kultury i Dziedzictwa Narodowego, 
który wyra}a ostatecznie zgod� na to poBączeniem. ZaBącznikiem do tej uchwaBy jest 
obszerne uzasadnienie, którego ja Państwu nie b�d� czytać, bo Państwo je doskonale 
znacie, w którym są zawarte kwestie związane z organizacyjnymi sprawami związanymi 
z funkcjonowaniem tej nowej jednostki, a tak}e aspektami finansowymi, kadrowymi i 
prawnoformalnymi mającymi na celu usprawnienie dziaBania tej instytucji 
samorządowej. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Pani Sekretarz za przedstawienie uchwaBy. Otwieram dyskusj�. Czy kto\                      
z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Tak Radny Perdon prosz� bardzo, mikrofon 
prosz�. 
Radny Krzysztof Perdon: 
Drobna uwaga aby przyjrzeć si� tre\ci, bo tam są poBączone wyrazy, to b�dzie 
wysyBane gdzie\, }eby nie byBo, bo par� takich rzeczy zauwa}yBem, }e zlepek dwóch 
wyrazów w jeden, }eby to przej\ć. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
BB�dy pisarskie rozumiem. Czy jeszcze kto\ z Państwa ma jakie\ uwagi, ewentualnie 
chciaBby zadać pytanie? Nie widz�. Zamykam dyskusj�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXII/521/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 sierpnia 
2023 r. w sprawie: zamiaru poBączenia samorządowych instytucji kultury: Gminnego 
Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzd�gi w Krobi i Biblioteki 
Publicznej Miasta  i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucj� kultury. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 1, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek 
WBodarczyk 
WSTRZYMUJ� SI� (1) Izaela PazoBa 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. Szanowni 
Państwo.  W zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
2023-2031 dokonujemy zmiany zaBącznika nr 1. W wyniku zmian mi�dzy innymi w 
planie dochodów i wydatków na rok 2023 oraz 2024, limitów zobowiązań oraz danych 
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uzupeBniających. Dokonuje si� te} i to najistotniejsze w tej zmianie zmiany zaBącznika nr 
2 w zakresie przedsi�wzi�ć, dowozy uczniów do szkóB, zwi�kszenie limitów na zadanie 
bie}ące na rok 2023 i 2024 oraz Bącznych nakBadów 69.166 zB, w tym niespeBna 20.000 
w tym roku i niespeBna 50.000 w roku 2024. Ta zmiana jest konieczna ze wzgl�du na 
przeprowadzone post�powanie udzielenie zamówienia publicznego i niezb�dna z 
punktu widzenia mo}liwo\ci podpisania umowy na przeBom roku bud}etowego 
2023/2024. Oprócz tego dodajemy dwa nowe przedsi�wzi�cia, przedsi�wzi�cia, które 
są dzisiaj odzwierciedlone w uchwale bud}etowej na rok 2023, ale nie ma ich 
Wieloletniej Prognozie Finansowej, natomiast ze wzgl�du na konstrukcj� projektów 
umów w post�powaniu przetargowym i terminu realizacji umowy, gdzie jest termin do             
5 miesi�cy w przypadku zawarcia na dzień dzisiejszy, czy w najbli}szych dniach, czy 
tygodniach umowy wchodzimy w zobowiązanie na rok bud}etowy 2024.   W związku z 
powy}szym konieczne jest wpisanie danego przedsi�wzi�cia do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej i uwzgl�dnienie limitów zobowiązań wBa\nie na rok 2024. Ponadto 
zostawiamy te limity zobowiązań na rok 2023, poniewa} wykonawca w przypadku 
podpisania umowy i realizacji umowy, tak jak powiedziaBem do 5 miesi�cy, równie 
dobrze mo}e te prace zakończyć i zafakturować nas w roku 2023. A zadania dotyczą 
budowa o\wietlenia osiedla w obr�bie ulic Klonowa, D�bowa, Lipowa, Akacjowa oraz 
Powstańców Wielkopolskich Krobi oraz budowa o\wietlenia osiedla w obr�bie ulic 
Norwida, Szymborskiej, Tuwima, Fredry oraz Sienkiewicza w Krobi. Dalsze zmiany są 
uwidocznione w obja\nieniach przyj�tych warto\ci. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Skarbniku za przedstawienie tre\ci uchwaBy. Czy kto\ z Państwa 
Radnych ma pytania dotyczące projektu? Nie widz�. Przed dzisiejszą sesją OdbyBo si� 
posiedzenie Komisji Bud}etu, która jednomy\lnie wydaBa opini� pozytywną na temat 
tego projektu. W związku z tym, }e nie ma ch�tnych do zabrania gBosu zamykam 
dyskusj� i przechodzimy do gBosowania. 
GBosowano UchwaBę Nr LXII/522/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 sierpnia 
2023 r. w sprawie: zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  
19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
2023 – 2031.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2023. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Szanowni Państwo. Uzasadnienie do uchwaBy. W zaBączniku do uchwaBy nr 1 po       
stronie dochodów w dziale 700 dokonujemy zwi�kszenia dochodów z tytuBu otrzymania 
\rodków z Banku Gospodarstwa Krajowego na wniesienie dodatkowych udziaBów        
do SpoBecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Wielkopolska SpóBka z ograniczoną 
odpowiedzialno\cią, której to jeste\my udziaBowcem. W dziale 750 i 900 dokonujemy 
zwi�kszenia w związków z usBugami promocyjnymi organizacją do}ynek gminnych.                           
W dziale 758 zwi�kszamy dochody z funduszu pomocy na zadania o\wiatowe. 
Dokonujemy równie} zwi�kszenia w związku z refundacją wydatków na za realizacj� 
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funduszu soBeckiego w poprzednim roku, to jest dotacja celowa w paragrafie bie}ącym                
i inwestycyjnym. W dziale 853 zwi�kszamy \rodki na fundusz przeciwdziaBania covid                
w zakresie dodatków gazowych, to są wydatki w OPS. W dziale 926 zwi�kszamy \rodki               
z tytuBu utrzymanych kar i odsetek. Dochody zwi�kszamy Bącznie w projekcie uchwaBy               
o 2.808.365,10 zB. W takiej samej kwocie jest zwi�kszenie wydatków, w związku z tym 
nie ulega zmianie deficyt bud}etowy. A je\li chodzi o szczegóBy zmian i zwi�kszeń 
wydatków w dziale 600 dokonujemy zwi�kszenia na remonty parkometrów. W dziale 
700 zwi�kszamy \rodki na usBugi w zakresie gospodarki mieszkaniowej wywóz 
nieczysto\ci. Dokonujemy zwi�kszenia wydatków w kwocie 2.656.062,70 zB na 
wniesienie udziaBów do SpoBecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Wielkopolska spóBka 
z o.o. W dziale 750 zwi�kszamy wydatki w ramach funduszu pomocy Ukrainie na 
obsBug�. Przenosimy i zwi�kszamy \rodki w ramach wydatków w Urz�dzie Miejskim na 
PFRON, na szkolenia, PPK. Zwi�kszamy i dokonujemy zmiany w planie wydatków 
CUW. Ponadto dokonujemy równie} zwi�kszenia w zakresie zapewnienia dost�pno\ci 
osobom ze szczególnymi potrzebami oraz zwi�kszenie na organizacj� do}ynek w dziale 
75075. W dziale 758 dokonujemy zmniejszenia rezerwy na zadania o\wiatowe w 
kwocie 130.000 zB. [rodki te przeznaczamy na zwi�kszenie wpBat dla Edukacyjnego 
Związku Mi�dzygminnego Niepart-Gostkowo na zadania bie}ące związane z 
funkcjonowaniem szkoBy i zabezpieczeniem planu wydatków do końca roku. 
Dokonujemy równie} zwi�kszenia wydatków na usBug� dowo}enia usBug do szkóB w 
roku 2023. To jest konsekwencja te} zmian, o których mówili\my w przypadku WPF. 
Dokonujemy równie} zmiany klasyfikacji bud}etowych w zakresie wydatków w szkoBach 
i przedszkolach, mi�dzy innymi aktywna tablica. Zwi�kszamy \rodki w Szkole 
Podstawowej w Starej Krobi na usBugi transportowe oraz zwi�kszamy wydatki w 
poszczególnych jednostkach w ramach funduszu pomocy Ukrainie. W dziale 852 
przenosimy \rodki w ramach wydatków bie}ących w OPS. W dziale 853 zmiany równie} 
dotyczą OPS i funduszu covid dodatków gazowych. W dziale 855 dokonujemy 
zwi�kszenia na rodziny zast�pcze, zakup usBug. Pragn� tylko dodać, }e jest to pierwsze 
zwi�kszenie niewyczerpujące jeszcze naszych potrzeb do końca roku. W dziale 900 
zwi�kszamy wydatki na utrzymanie zieleni. Przenosimy \rodki zwi�kszamy na remonty 
bie}ące w budynkach u}yteczno\ci publicznej. W dziale 921 dokonujemy zmiany w 
zakresie klasyfikacji bud}etowej na organizacj� spotkań na terenie soBectw w ramach 
propagowania idei samorządowej oraz tworzymy nowe zadanie inwestycyjne, które 
wcze\niej byBo zasygnalizowane w zakresie soBectwa Gogolewo. Teraz to zadanie jest 
rozszerzone i brzmi : Wykorzystanie OZE w celu optymalizacji zu}ycia energii w 
gminnych obiektach u}yteczno\ci publicznej monta} instalacji fotowoltaicznej przy 
budynku \wietlicy wiejskiej w Gogolewie i monta} klimatyzatorów w \wietlicy w 
SuBkowicach, w związku z zawartą w ubiegBym tygodniu umową z Urz�dem 
MarszaBkowskim. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Skarbnik za przedstawienie tre\ci zmian w bud}ecie w bie}ącym roku. 
Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widz� zgBoszeń. Dzisiaj te} 
odbyBo si� posiedzenie jak mówiBem wcze\niej Komisji Bud}etu, która tak}e tym 
projektem uchwaBy si� zajmowaBa. WydaBa w związku z tym projektem opinie 
pozytywną. 
GBosowano UchwaBę Nr LXII/523/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 sierpnia 
2023 r. w sprawie: zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia na rok 2023.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
7. Wolne gBosy i wnioski. 
Radny Grzegorz Jesiak: 
Mam pytanie do kiedy wnioski mo}na skBadać na remont \wietlic wiejskich, chodzi o 
|ychlewo? Dzi�kuj�.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Okej dzi�kuj�. Panie Burmistrzu mo}e drugie pytanie, tak. 
Radny Leszek WBodarczyk: 
Ja bym miaB pytanie ad vocem wBa\nie tej uchwaBy, którą Pan Damian przestawiaB 
odno\nie tych KZN-ów i SIM-ów, a chodzi mi o spraw� taką techniczną. Czy mogByby 
być jakie\ rozmowy z KZN-em przeprowadzone, }eby te chaszcze usunąć, bo i wiem }e 
tam rolnicy i mieszkańcy sami tutaj osiedla, a teraz przypomn� zacznie si� sezon 
pomidorowy, rozpoczną je{dzić z pomidorami, ale wygląda to naprawd� na bardzo 
nieciekawie. Czy jest szansa, }eby co\ tam z tym ten KZN zrobiB. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo. Prosimy Panie Burmistrzu o odpowied{. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
Szanowni Państwo Radni opowiadając na pierwszy wniosek Pana Radnego Grzegorza 
Jesiaka informuj�, }e w ka}dym momencie Radny Rady i Rada Szanowni Państwo 
mo}e dokonać stosownych zmian w uchwale bud}etowej, to doskonale wszyscy wiemy. 
Tutaj te} Panie Radny rozmawiali\my na ten temat wcze\niej, }e mo}ne być, tak si� 
umawiali\my, }e te} b�dzie zBo}ony wniosek do projektu bud}etu na rok 2024 w 
zakresie wszystkich pozostaBych wniosków, które b�dą w stosowanych w terminach ju} 
za kilka tygodni, bo ju} za kilka tygodni b�dzie miesiąc wrzesień i b�dziemy planować i 
uruchamiać procedur� uchwalania bud}etu na rok 2024. Wi�c wtedy jak najbardziej ten 
wniosek Panie Radny, o którym Pan mówiB w zakresie te} remontu \wietlicy wiejskiej w 
|ychlewie b�dzie tym wnioskiem i momentem zasadnym jak najbardziej, }eby ten 
wniosek zBo}yć. Odpowiadając te} na wniosek Pana Radnego Leszka WBodarczyka w 
kontek\cie Szanowni Państwo nieruchomo\ci zlokalizowanej w miejscowo\ci Pudliszki, 
o której doskonale wiecie, czyli mówimy o dziaBkach, które są przeznaczone pod 
budow� tych wielorodzinnych bloków w kontek\cie naszego czBonkostwa w spóBce 
SpoBeczna Inicjatywa Mieszkaniowa. Szanowni Państwo obecnie stan prawny tych 
nieruchomo\ci przedstawia si� w taki sposób, }e wBa\cicielem tych nieruchomo\ci, czyli 
mo}na powiedzieć tego pola mówiąc wprost jest Krajowy Zasób Nieruchomo\ci z 
siedzibą Warszawie. Ju} zrobiono pierwszy krok , }e Krajowy O\rodek Wsparcia 
Rolnictwa przekazaB wBa\nie tutaj w skrócie mówiąc KZN-owi wBa\nie te nieruchomo\ci. 
Teraz my te} jako samorząd gminny, ale równie} Szanowni Państwo te} jako nasza 
spóBka SpoBeczna Inicjatywa Mieszkaniowa rozmawiamy z przedstawicielami Krajowego 
Zasobu Nieruchomo\ci w Warszawie, }eby oni Szanowni Państwo wydzier}awili  te 
pola zainteresowanym rolnikom indywidualnym, najlepiej z terenu Gminy Krobia, którzy 
taką wol� ju} wcze\niej kilka miesi�cy temu wyra}ali, }e chcieliby nawet tą dzier}aw� z 
wBa\cicielem tych dziaBek podpisać. Wi�c przekazali\my nawet kontakty do tych osób, 
do tych rolników, czy soBtysów, którzy takie zainteresowanie wcze\niej wyra}ali do 
wBa\nie do KZN-u i teraz ju} musi ta decyzja być podj�ta przez wBa\ciciela, czyli mówi� 
przez przedstawicieli Krajowego Zasobów Nieruchomo\ci, którzy muszą podpisać 
stosowną te} umow� dzier}awy na ten okres, mo}na powiedzieć roku, czy póBtora, 
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dopóty, dopóki nie nastąpi przynajmniej ju} budowa tych pierwszych bloków w 
Pudliszkach. Wi�c dziaBamy w tym temacie te} na wniosek wcze\niej te} Pana 
Radnego i pozostaBych te} osób. Ale mówi� decyzja ostateczna nale}y do Krajowego 
Zasobu Nieruchomo\ci w Warszawie.  
 
8. Zakończenie. 
Dzi�kuj� wszystkim Państwu, którzy przygotowali dzisiejszą sesj�. Państwu Radnym za 
podj�te uchwaBy. Wszystkim osobom, które referowaBy tre\ci uchwaB tak}e dzi�kuj�. 
Zamykam LXII sesj� Rady Miejskiej w Krobi. 
 
ProtokóB sporządziBa: 
Aurelia Sikorska  


